
PROTOKÓŁ   Nr 26/2011
  z posiedzenia Komisji ds. Budżetu i Inwestycji 

z dnia 28 listopada 2011 r.

Obecni: 

1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego 
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji
5. Kamil Paweł Laskowski – członek Komisji
6. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Halina Kusak  -  Skarbnik Gminy 
2. Jadwiga Gizińska – dyrektor ZOPO
3. Elżbieta Czachowicz – inspektor ds. geodezji
4. Jolanta Kielak  - kierownik wydziału UGK
5. Emilia Oleksiak – inspektor ds. promocji

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 

1. Odczytanie i przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
2. Omówienie materiałów na Sesję .
3. Informacja na temat aktualnych kosztorysów SUW w Łysobykach i SUW w 
    Kozłach.
4. Zapoznanie się z korespondencją.
6. Sprawy różne w tym ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1. Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji po odczytaniu został przyjęty.

Ad2. Komisja zapoznała się z materiałami przygotowanymi na X Sesje Rady 
Miejskiej w Tłuszczu, która odbędzie się 29 listopada 2011 roku.
Komisja zaprosiła na dzisiejsze posiedzenie pracowników odpowiedzialnych 



merytorycznie za przygotowanie projektów uchwał, którzy udzielali informacji i 
wyjaśnień.

Pani Skarbnik  omówiła  projekty uchwał przygotowane na Sesję w zakresie 
finansów gminy .
Bardzo szczegółowo omówiła projekt chwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2011 r. .
Poinformowała, że dokonuje się zmiany planu dochodów budżetowych o kwotę 
173 291,34 zł  i dokonuje się zmiany w planie wydatków budżetowych o kwotę 
1 865 039,34 zł. 
Po zmianach budżet wynosi :
- plan dochodów budżetowych  47 529 632,63 zł;
- plan wydatków budżetowych 49 912 092,99 zł .
Ustala się deficyt w wysokości 2 382 460,36 zł, który  zostanie  sfinansowany 
przychodami pochodzącymi z zaciągniętych kredytów w kwocie 1 891 089,31 zł 
i wolnych środków jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym 
budżetu wynikających z rozliczeń  kredytów  i pożyczek z lat ubiegłych w 
kwocie 491 371,05 zł .
Następnie po kolei zostały omówione wszystkie załączniki do projektu uchwały. 
Najwięcej czasu i uwagi Komisja poświęciła omawianiu załącznika nr 3 – plan 
wydatków majątkowy . Wytworzyła się dyskusja, Komisja zadawała pytania i 
wysłuchała wyjaśnień Pani Skarbnik odnośnie nie zrealizowanych inwestycji w 
bieżącym roku.  
Przy omawianiu załącznika nr 6 – plan przychodów i kosztów zakładów 
budżetowych na 2011 rok, Komisja  wnioskuje o rezygnację z zakupu 
nadajników GDP, uzasadniając to  niepełną kontrolą wykonania ( wniosek o 
rozszerzenie zakupu GPS  dla wszystkich samochodów służbowych w gminie,  
był zgłoszony przez Komisję Rewizyjną)

Przy omawianiu projektów uchwał podatkowych Pani Skarbnik poinformowała, 
że proponuje się  wzrost podatku od nieruchomości o 4,2% w stosunku do 
stawek obowiązujących w 2011 roku .
Uchwała będzie obowiązywała tylko w 2012 roku i będzie konieczność jej 
podjęcia w kolejnym roku, bez względu na to, czy te stawki zostaną zmienione, 
czy nie.
W tym momencie również  wytworzyła się dyskusja i Komisja wnosiła swoje 
uwagi i sugestie min. dotyczące powiadomienia mieszkańców o konieczności 
aktualizacji deklaracji podatkowych, w związku z planowaną  przez Urząd 
kontrolą  deklaracji podatkowych .

Pani Jadwiga Gizińska przy omawianiu projektu uchwały w sprawie 
wysokości i zasad  ustalania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 
żłobki i kluby dziecięce na terenie Gminy Tłuszcz wyjaśniła, że zgodnie z 
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obowiązująca od lutego br ustawą o opiece nad dziećmi  w wieku do lat 3, 
podmioty  które prowadzą  żłobki i kluby dziecięce i mają to zarejestrowane 
jako działalność gospodarczą, mogą  otrzymać dotację od gminy, ale muszą 
przekształcić działalność gospodarczą  w  podmiot prowadzący  żłobki i kluby 
dziecięce. 
W naszej gminie są 2 placówki zarejestrowane  w formie działalności 
gospodarczej i te podmioty złożyły stosowne pisma w tej sprawie. 

Pani Emilia Oleksiak udzieliła informacji odnośnie  projektu uchwały w 
sprawie Programu Współpracy Gminy Tłuszcz z organizacjami  pozarządowymi 
oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie  na rok 2012..Program będzie obowiązywał od 
stycznia 2012 roku i jest roczny , chociaż może być wieloletni.
Informacja z przebiegu konsultacji jest załączona do projektu uchwały.

Pani Elżbieta Czachowicz  udzieliła informacji odnośnie projektu uchwały w 
sprawie  sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości gruntowej przy ulicy 
Prostej w  Tłuszczu. 

Komisja wnioskuje, aby wszystkie projekty uchwał wysyłane radnym zawierały 
adnotacje dotyczące autora projektu.

Ad3. Przewodniczący Komisji po uzyskaniu informacji z wydziału inwestycji 
odnośnie  aktualnych kosztów wykonania SUW w miejscowości Kozły i 
Łysobyki,  przekazał koszty realizacji tych inwestycji, które przedstawiają się 
następująco:
<  SUW Łysobyki  -   4 890 505,88 zł  
<  SUW Kozły       -   4 274 147,80 zł .

Ad4. Do Komisji wpłynęły następujące pisma:

1. Sołtys z Jarzębiej Łąki zwraca się do radnych z prośbą o wyrażenie zgody 
na zakup przez Burmistrza Tłuszcza zabudowanej nieruchomości w 
Jarzębiej Łące, stanowiącej własność PKP S.A z siedzibą w Warszawie.

     Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.  

Komisja wnioskuje do Burmistrza o przedstawienie kosztów nabycia 
przedmiotowej działki od PKP.

2. Radna Danuta Opłotna i Radny Mirosław Szczotka w imieniu rodziców 
dzieci uczęszczających na zajęcia w świetlicy prowadzonej przez gminę 
w Jasienicy, zwracają się o podtrzymanie  funkcjonowania świetlicy 
socjoterapeutycznej w Jasienicy w obecnym kształcie .

3



     Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.
Komisja zobowiązała Przewodniczącego Rady do przekazania pisma zgodnie z 
właściwością Burmistrzowi Tłuszcza.

3. Mieszkaniec Wólki Kozłowskiej skierował na piśmie uwagi i wnioski 
dotyczące wypowiedzi Przewodniczącego rady Miejskiej w tłuszczu w 
dniu 11 listopada 2011 r. przed kamera Telewizji Polskiej  Program III 
WOT, odnośnie budowy sortowni i kompostowni  odpadów  w Wólce 
Kozłowskiej.

          Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.

Komisja zapoznała się.

4. PGE Dystrybucja S.A Oddział Warszawa, przesyła pismo dotyczące    
     uregulowania korzystania przez Miasto Tłuszcz z infrastruktury   
     przesyłowej energii elektrycznej oraz urządzeń/instalacji oświetleniowej, 
     stanowiącej własność PGE Dystrybucja S.A. Oddział Warszawa, na 
     potrzeby związane z realizacja przez Miasto Tłuszcz zadań związanych z 
     oświetleniem miejsc publicznych i dróg.

Komisja zapoznała się. 
 
Ad5. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 6 grudnia 2011 
roku godzina 9.00.

Na tym protokół zakończono. 
                                                                       
                                                                      Przewodniczący Komisji
 
                                                                           Mirosław Sobczak 

                                                                        
Dokument utworzyła : Bożena Brzozowska
Dnia 2 grudnia  2011 r.
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